

Referat styremøte 4

Perioden 2020-2022

Styre: Seksjon urbane stiler

Dato: 10.01-2021

Tidspunkt: 18.00

Sted: Via teams

Innkalt: Kate Abelsen, Vidar Larsen, Kristina Erika Nordmo, Janne Kragå, Jorunn Standal Dyrkorn, og Arve Tonning, Yngvar Halvorsen og Janne Kragå

Frafall: Kristina Erika Nordmo og Yngvar Halvorsen

Saks nr. / periode	Hva saken gjelder / vedtak	Ansvar:
20/22 – 36	Godkjenne innkalling	Arve
20/22 – 37	Godkjenne referat fra forrige møte	Arve
20/22 – 38	Inhabet i forhold til saker	Arve
20/22 – 39	<p>Vedtatt gjort mellom møtene</p> <p>4/11-20 Søknad fra unique? Vi må ta en avgjørelse. Forslag: vi støtter klubben med kr 7500,-</p> <p>Vedtatt: enstemmig</p> <p>9/12-12</p> <p>Vi har fått inn en b-girl som ønsker å satse framover mot et evt. OL. Vi har to b-boys inne i dag. OL er ikke for bare gutter. Dette er snakk om Sathieshaa Sivamohan (Sathie). Dette er en anbefalt b-girl som holder høyt nivå</p> <p>Forslag til vedtatt: Vi ønsker å ha Sathie med i satsingsgruppe med Victor og Daniel.</p> <p>Vedtatt: enstemmig</p> <p>Forslag: Yngvar representerer seksjonen i Akademiet.</p> <p>Vedtatt: enstemmig</p>	<p>Falt bort grunnet avlysning</p> <p>3 i satsingsgruppen pr utgangen av 2020</p> <p>Godkjent av HS</p>

20/22 – 40	<p>Forslag om å opprette en fagkomité som kan komme med ideer og konsepter til seksjonen.</p> <p>Hvem kan være med i en slik gruppe?</p> <p>Vedtak: dette ønsker vi å jobbe videre med, og få til en slik gruppe.</p>	Alle
20/22 - 41	<p>Forslag fra Thomas Prestø om å utarbeide et opplegg tilsvarende Ren Utøver, der man oppnår større bevissthet om rasisme, kultur og likeverd.</p> <p>Vedtak: Dette må formidles til NIF</p>	Arve snakker med Eirik
20/22 - 42	<p>Fordeling arbeidsoppgaver: Dommerkomite: Yngvar, Kate, (spørre Huyen) NM-Veka (27/6) Kate går på møte Ranking: Få en til å ta det Søknader: Jorun</p>	Arve
20/22 – 43	<p>Konkurranser 2021 SC1 SC3 SC2 KO1 Oslo KO2 KO3 NM NM-veka Kan vi arrangere andre KO (omgjøring av midler)/april. Vi har søkt om å få bruke midlene for NM 2020 til konkurranse i Mars</p> <p>Neste møte</p>	Arve
20/22 – 44	<p>Søknader kommet inn. Molde SC1 Sula SC2 / 3 Bergen NM IDO</p>	Arve
20/22 – 45	<p>Satsingsgruppe? Forslag om å ha 3 b-boys og 3- B-girls - Vedtak: enstemmig</p>	Arve/Janne
20/22 – 46	<p>Oppnevne en Breakekomite/faggruppe Utarbeide konkurransereglement + + + vedtak: enstemmig</p>	Janne utlyser søknadsprosess.

20/22 - 47	Tildelingsbrev – til konkurranser. Her må støtte framkomme.	Info
20/22 - 48	KO – NRK NRK har tatt kontakt med kontoret i Oslo om å få oversikt over Battles i 2021. De vil prøve å komme å filme.	Janne
20/22 - 49	Navn på seksjonen?	Arve
20/22 - 50	Budsjett: Sc 40000 - KO 30000 - NM IDO – 50000 Vedtak: enstemmig	Klubber får tildelt
	Søke HS om midler til OL satsing Vedtak: enstemmig	Arve